
Zasedání č. 18  

Komise: Komise dopravní 

Datum:   25.5.2022  

Přítomni: Sedláček, Kubát, Jirásek, Šorčík, Malík, Kraus, Tvrdík, 

Omluveni: Fedorovič, Lebeda, Kleinová, Mottl, Bartl, Procházka 

Neomluveni: Jiráň 

Hosté: Gygalová, Ladrová, Šnajdr, Doušová, Jánoš, Suchánek 

Příští jedn.: 7.9.2022 od 16.00 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

I. RM bere na vědomí zápis z 18. zasedání komise dopravní ze dne 25.5.2022, 

 

II. RM souhlasí se zjednosměrněním části Hloušecké ulice a započetím kroků vedoucích 

k instalaci příslušného dopravního značení dle návrhu Výchovného ústavu 

 

 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová Termín: 30.9.2022. 

 

III. RM bere na vědomí informaci o projednání návrhu dokumentu „Zásady pro spolupráci 

 s investory na rozvoji veřejné infrastruktury města Kutná Hora“  

 

 

 

2) Program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

- úvodní slovo – předseda komise Z. Sedláček přivítal členy i hosty a zahájil mimořádné jednání 

Komise dopravní (dále jen „komise“). Poté koordinátor komise D. Vepřek správce komunikací  

z technického oddělení (dále jen „TO“) konstatoval, že je přítomno 7 členů z celkového počtu 

14 členů. Dále komisi přednesl návrh programu jednání, schválen beze změn.  

a) Projednání předložených žádostí:  

 

- Mgr. Jiří Albrecht – ředitel VÚ: Žádost o zjednosměrnění části Hloušecké ulice.  

Po proběhnuvší diskuzi se přítomní členové přiklonili k vyhovění žádosti. Pokud RM přijme 

navržené usnesení, viz čl. 1), odst. II), tak TO sdělí žadateli výsledek projednání jeho 

žádosti a současně započne kroky ve věci zjednosměrnění části Hloušecké ulice.  

 

- Vedení města: Projednání návrhu dokumentu „Zásady pro spolupráci s investory na rozvoji 

veřejné infrastruktury města Kutná Hora“ – Po obsáhlé debatě nad připomínkami 

vypracovanými p. Šorčíkem s komentářem p. Jiráska aj. bylo dohodnuto, že po úpravě  

a sjednocení všech podnětů, dojde k elektronickému odsouhlasení stanoviska komise jejími 

členy. Konečné doporučení změn a podnětů od komise dopravní bude poté odesláno 

místostarostce k dalšímu využití. Dne 1.6.2022 byli připomínky dopravní komise 

zapracované do připravené tabulky (v příloze) odeslány místostarostce.  

 

 

b) Projednání příspěvků členů komise, případných hostů aj.: 

 

c) Závěr: Předseda komise poděkoval členům za účast a pozval je na příští jednání dne 7.9.2022. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: - viz odst. 1) tohoto zápisu. 

 

                                                                                      

4) Reakce rady města: Usnesení č. R/555/22 -Zpráva z jednání dopravní komise 

Rada města I. bere na vědomí 

a) zápis z 18. zasedání komise dopravní ze dne 25.5.2022, 



b) informaci o projednání návrhu dokumentu "Zásady pro spolupráci s investory na rozvoji 

veřejné infrastruktury města Kutná Hora", 

II. souhlasí se zjednosměrněním části Hloušecké ulice a započetím kroků vedoucích k instalaci 

příslušného dopravního značení dle návrhu Výchovného ústavu. 

Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru         Termín: 30.9.2022 

 

Zapsal: Vepřek Dobroslav  

 

 

Elektronicky ověřil: Zdeněk Sedláček 
 
 


